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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem segít a kormány a végveszélybe került diósgyőri kohászatnak?"

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni Kiss Péter a

Miniszterelnöki Hivatalt vezető Miniszter Úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Március 4-től a diósgyőri kohászat termelése leállt. A Borsodi Nemesacélgyártó

Kft - amely bérli a felszámolás alatt álló gyár eszközeit és berendezéseit, illetve

foglalkoztatja a gyár 1200 dolgozóját - működési és finanszírozási problémák miatt

beszüntette a termelést. Sokan állítják ma Miskolcon, hogy pont a legrosszabbkor,

hiszen úgy festett, pont kerül a felszámolási eljárás végére : szakmai befektetők kezébe

kerül a gyár. Az esemény nemcsak az ott dolgozó munkásokat hozta kilátástalan

helyzetbe, de a beszállítókat, vevőket és befektetőket egyaránt elbizonytalanította .

Pedig a diósgyőri kohászat az elmúlt közel egy év alatt a felszámolás közben is

piacképes terméket előállítva, stabil vevőkörrel, folyamatosan működött . A világpiac

változása is kecsegtető konjunkturális lehetőséget jelent a gyár számára.

A gyár munkásai ebben a helyzetben indokolt és méltányolható kérést intéztek a

szocialista kormányhoz : nem állami támogatást, hanem áthidaló hitelezési lehetőséget

kértek. A kormány - szemben az előző kormányok által folytatott segítségnyújtással,

és korábbi szerepvállalásaival - ezúttal nem segített .

Tárgy: Írásbeli kérdés
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A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat :

1 . Szeretném tudni, hogy bővebben mire gondolt akkor, amikor legutóbb

Miskolcon járva azt a véleményt hangoztatta, hogy a kormány csak közvetítői szerepet

vállal a megoldásban . Milyen fórumokat, tárgyalásokat jelentenek ezek? Mikor

szoktak lenni a megoldást elősegítő találkozók? Milyen eredményről tud beszámolni?

2. Ön, mint a területfejlesztésért is felelős miniszter, hogyan látja Miskolc és

térsége helyzetét, ha esetleg nem folytatódik a kohászati tevékenység Diósgyőrben .

Van valami speciális programja a tárcának - az esetlegesen bekövetkező - negatív

forgatókönyv esetén? Tud-e a tárca segíteni a gyárhoz kapcsolódó mintegy 100

vállalkozásnak?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2004 . március 7.

Lenártek András
országgyűlési képviselő
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